



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條, 公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名 / 名稱 Applicant's Name	[740/ 750] 註冊申請人的送達地 址 Applicant's Address for Service
304256361	clarix	3, 5	06-10-2017	AYYILDIZ ELEKTRİKLİ EV EŞYALARI İMALAT VE PAZARLAMA A.Ş. BAKIR VE PIRINC SAN. SIT. KARANFIL CAD. NO.1 BEYLIKDUZU, İSTANBUL, 34520, TURKEY	HONG KONG INTELLECTUAL PROPERTY AGENT LIMITED Unit 230, 2/F, Building 12W, No. 12 Science Park West Avenue, Phase 3, Hong Kong Science Park, Pak Shek Kok, N.T., HONG KONG

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

304425895AA	JELLYCAT	8, 10, 12, 18, 20, 25	27-07-2018	JELLYCAT LIMITED RM AC1209, 12/F., EFFICIENCY HSE, 35 TAI YAU ST, SAN PO KONG, KLN, HONG KONG	ACCOLADE IP LIMITED 10/F, Fu Fai Comm. Ctr., 27 Hillier Street, Sheung Wan, HONG KONG
304621662		5	04-12-2020	王偉成 香港 葵涌葵豐街 1-15 號 盈業大廈 A 座 1012 室	王偉成 香港 葵涌葵豐街 1-15 號 盈業大廈 A 座 1012 室
305302296	JEEPPE	5, 32	03-07-2020	劉少榮 中國 廣東省東莞市大朗 鎮 犀牛陂村犀富 317 號	夏小輝 香港 九龍紅磡鶴園街 9-11 號 凱旋工商中心第三期 1 樓 P 室 3 號
305453613		43	11-12-2020	Wong Ka Wai Room 515, Khora, 128 Bedford Road, Kowloon, HONG KONG	ACCOLADE IP LIMITED 10/F, Fu Fai Comm. Ctr., 27 Hillier Street, Sheung Wan, HONG KONG
305456647	SOPHELTIK	5	11-12-2020	Bristol-Myers Squibb Company 430 E. 29th Street, 14th Floor New York, New York 10016 UNITED STATES OF AMERICA	BAKER & MCKENZIE 14TH FLOOR, ONE TAIKOO PLACE, 979 KING'S ROAD, QUARRY BAY, HONG KONG